
 

 

 

  

 

 

 

Interpellation till hälso- och sjukvårdsnämndens 
ordförande Roland Gustbée (M) angående Vårdval 
Primärvård 
 

1. Vilken effekt har Vårdval Primärvård i Kronoberg haft på: 

 
a) Antalet vårdcentraler 

b) Antalet nya aktörer som etablerat sig 

c) Antalet inskrivna per vårdcentral i snitt 

d) Antalet inskrivna per läkare 

e) Antalet anställda på vårdcentralerna 

 
2. Hur har kostnadsutvecklingen för primärvården sett ut sedan Vårdval 

Primärvård infördes i Kronoberg? 

 
a) Totalt 

b) Per enhet 

c) Per patient 

 

3. Utifrån svaren på fråga 1 och 2: vilka är dina reflektioner över utvecklingen? 

 

4. Har någon uppföljning och utvärdering av Vårdval Primärvård gjorts sedan 

införandet? 

 

 

 

Robert Olesen (S) 
2:e vice ordförande i hälso- och sjukvårdsnämnden och gruppledare för 

Socialdemokraterna i Region Kronoberg 

 


